



HONG KONG AIR CADET CORPS

From : SO

Ref : GR22_025

Tel : 2712 8900

Fax : 2715 6944

To : All Members

Cc :

Date: 6 October 2022

"愛學習" 青年專題學習平台

We would like to draw your attention to "愛學習" 青年專題學習平台 ("platform") (www.ilearning.hk) and encourage all members (aged 15 and under 44 years old) in participating in the online learning course.

The Platform provides young people with online learning opportunities through a series of online courses and videos, including but not limited to President's Important Speech, One country, two systems, Constitution and Basic Law, traditional culture etc.

Members who have successfully obtained certificates on or before 20 October 2022 are eligible in the reward program organized by the platform

The poster is attached for your information. Thank you for your attention.

Toby NG
Staff Officer



青年線上視頻學習平台

愛學習 得禮品

香港各界青少年
愛學習賀國慶大抽獎 獎品超過 **3,000** 份

參加資格

15-18歲或以上，持有有效「香港居民身份證」人士

參加形式

- 參加者須觀看3條必修及2條選擇的視頻，並答對該視頻下方的題目，可獲積分「獎勵劵」。
- 於**2022年10月20日或之前**，成功獲發學習證書的參加者，可參與**大抽獎**。



登記日期: 2022年9月28日至10月20日
抽獎日期: 2022年10月25日

www.iLearning.hk/luckydraw

查詢熱線: 2598 9385

獎品包括:

高美樂 星空傳奇系列一尊銅版紀念版銅像
 Lenovo Legion S7
 iPhone 14 (Pro / Pro Max, 2022)
 Samsung Galaxy Z (Fold 4 5G / Flip 4 5G, 12/256GB)
 MacBook Air M2 8GB unified memory / 512GB SSD
 SAMSUNG THE FREESTYLE 按摩機
 Sony PlayStation5 光碟版 (horizon forbidden)
 SAMSUNG TAB S8 (8+256 WF)
 香港美空海洋酒店 Staycation
 Klook \$500 消費卷
 海洋公園 / 海洋公園水上樂園機票



支持 香港特別行政區政府民政及青年事務局
 中華全國青年聯合會總連處
 中央政府駐港聯絡辦公室青年工作部

主辦 香港各界青少年活動委員會

www.iLearning.hk